
FAU-møte Tu skule 14.10.2024 

Sted: personalrommet på Tu skule. 

Deltakere: 

 Navn Rolle Fravær 

Rektor Vibeke Sola Rektor  

1. klasse Martine Gudmestad   

2.klasse Marie Gustavsen Salte Kommunalt FAU  

3.klasse Christiane Feed Kasserer  

4.klasse Kent Salte   

5.klasse Rune Hatteland Nestleder  

6.klasse Olav Risa Leder  

7.klasse Trond Oscar 
Haagensen 

Partnerskapet  

SFO Marta Skaar Referent  

 

Saksliste 

1) Referat og aksjoner fra forrige møte 

2) Tilbakemelding og saker fra foreldremøter i september 

3) Årshjul, inkludert tiltak for å styrke trafikksikkerhet 

4) Tiårsjubileum 

5) Info fra Vibeke 

6) Eventuelt 

 

Referat 

1) Referat og aksjoner fra forrige møte 

- Bør legge inn i årshjul at endringer i Brønnøysundregisteret må gjøres før avtroppende styre går av. 

2) Tilbakemelding og saker fra foreldremøter i september 

- Bursdagsfeiringer. Det ligger retningslinjer på skolens nettside og FAU stiller seg bak disse. 

- Nye FAU-representanter for året 25/26: 

 3.trinn - Camilla Ims 

 5.trinn - Edita Bugi 

 7.trinn - Kent Salte 

 SFO - Mari Søyland 



- Klassekontaktene er vara for FAU-representanten på trinnet. 

- Skolefrukt: 

Har i følge rektor, blitt prøvd før, med blandet erfaring. Dårlig frukt, problem i forhold til oppbevaring og 

det at det ble kastet mye, var utfordringer som da oppsto. Frukt kan bestilles fra Tine sammen med 

skolemelk, men vil i så fall ikke være aktuelt før neste skoleår. 

- Skolekantine: 

Bore og Kleppe har prøveordning på dette nå. Tu skole har hatt prøveordning før. Var ikke økonomi til å 

fortsette utover prøveperioden og det ble også litt kaotisk i lunsjsituasjonen. Dette er mer et 

nasjonalpolitisk spørsmål. 

- Ødelagte I-pader, særlig 4. trinn. Dette jobbes det med fra skolen sin side. 

- Vennegrupper. Er frivillig fra og med 4. trinn. 

3) Årshjul, inkludert tiltak for å styrke trafikksikkerhet 

- 17. mai - Olav skal sjekke med Stian Bru hvordan det ligger an i forhold til 17. mai-kommiteen 

- Trafikksikkerhet: 

4. klassing, som ble skadet tidligere i høst, er tilbake på skolen. Det er sendt avvik og meldt videre 

politisk i forhold til sikkerheten på stedet. FAU ønsker å skrive eget brev  om situasjonen til kommune og 

fylkeskommune. Olav skriver dette. 

  

Ser ut som om det er flere av de yngste som bruker hjelm og refleksvest. Oppfordrer foreldre til å 

oppmuntre barna sine til å bruke dette. 

 

FAU ønsker å lage nye retningslinjer i forhold til trafikksikkerhet. Her vil en nevne bruk av hjelm, 

refleksvester, kjørekultur ved levering/henting osv. Marie skal sjekke i kommunalt FAU om andre skoler 

har dette. Olav skal sjekke begrepet "hjertesone". 

 

Rektor sier at en i år ikke får tilbud om sykkelopplæring på Sandnes, som tidligere år. FAU arrangere 

sykkeldag i vår? Vise elever "Trygg trafikk"-videoer? 

 

- Foreldreforedrag. Noe trafikksikkerhetsrelatert. Politi? Trygg trafikk? Legge frem de nye retningslinjene 

da. 

4) Tiårsjubileum 

- Blir 17. januar. Er på idemyldringsstadiet. Opptrinn i Kåsenhallen? Visning av ny butikk? Fyrverkeri? 

Bidrag fra elevrådet, ansatte, FAU, Partnerskapet, korpset, skolekoret? 



5) Info fra Vibeke 

- Utelys på skolen virker fortsatt ikke etter flere måneder. Jobbes med. 

- Nasjonale prøver for 5. trinn i regning, lesing og engelsk. Dårlig gjennomført med mye digitale 

problemer i hele kommunen. Foreløpige svar ser dårlig ut, men det kan diskuteres hvor representative 

svarene vil være i forhold til alle de tekniske problemene en hadde. 

- Er avsluttet en aktivitetsplan nå i høst, men også opprettet en ny på ett av trinnene. Denne jobbes det 

med. 

- Den nye butikken på skolen nærmer seg klar. Har fått inn masse fint. 

- Har hatt besøk av den nye kommunalsjefen. Har også hatt besøk fra andre skoler. I vår får en besøk fra 

en tysk skole. 

6) Eventuelt 

- Partnerskapet mot mobbing - hva gjøres egentlig for å forebygge mobbing på skolen? Skolen har egne 

planer for dette og de ligger på skolens nettside. Her beskrives både forebyggende tiltak og tiltak som 

settes i verk om situasjoner oppstår. 

- SFO - kommet tilbakemelding fra foreldre at de syntes det ble for mye film i høstferien. Den ene dagen 

var det 2 spillefilmer. 

 

Neste FAU-møte mandag 11. november. 

 


